



EGOUTS

AVIS PUBLIC est par le présent donné que les rôles spéciaux pour la construction d'égouts sont terminés dans les rues ci-dessous mentionnées de la Cité de Montréal, savoir:

Rue Parthenais, de la rue Rachel, vers le Sud, jusqu'à l'ancienne limite de la Cité.

L'Avenue Sherbrooke, de l'extrémité de l'égout actuel, jusqu'à 200 pieds au Nord de la rue Comte et longeant la rue Comte jusqu'à la rue Dufferin.

Rue Gilford, de la rue Christophe Colomb allant vers l'Est à peu près 160 pieds.

Rue Elm, de l'extrémité de l'égout actuel, jusqu'à la propriété de l'abattoir de l'Est.

Rue Boyer, du bout de l'égout actuel, à une distance de 2,250 pieds vers le Nord.

Rue Université, au Nord de la rue Milton, allant au Sud de la rue Prince Arthur, 240 pieds.

Et que lesdits rôles ont été déposés en son bureau, à l'Hôtel de Ville, où les intéressés peuvent les voir et les consulter jusqu'au 4ième jour de mai 1911, et qu'il sera alors présent pour recevoir et examiner toutes plaintes relatives auxdits rôles avant que les comptes soient placés entre les mains du trésorier de la Ville pour perception suivant la loi.

STUART HOWARD,
Surintendant des Egouts.

Bureau des égouts de la Ville,
Hôtel de Ville,
Montréal, 21 avril 1911.



SEWERS

PUBLIC NOTICE is hereby given that the undersigned City Surveyor has completed the Special Assessment Rolls for Sewers constructed in the undermentioned streets in the City of Montreal, viz:

Parthenais street, from Rachel street Southwards, to the old City limits.

Sherbrooke avenue, from the end of existing sewer, to a point 200 feet North of Comte street and along Comte street, as far as Dufferin.

Gilford street, from Christophe Colomb to a point about 160 feet East.

Elm street, from end of existing sewer, to the East end of abattoir property.

Boyer street, from the end of existing sewer, to a distance 2250 feet Northwards.

University street, from North of Milton street to South of Prince Arthur street, 240 feet.

and that they have been deposited in his office, in the City Hall where they may be seen and examined by all parties interested until the 4th. of May 1911, that he will then and there hear and examine all complaints in relation to such special rolls of assessment before the amounts are delivered to the City Treasurer in accordance with the law.

STUART HOWARD,
Superintendent of Sewers.

City Sewerage Office,
City Hall
Montréal, April 21st. 1911.